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UPPSALABRIDGEN      PROTOKOLL NR 3/17 

 

Protokoll fört vid sammanträde med Uppsalabridgens styrelse 

Tid:  2017‐09‐01 

Närvarande: Ping Huang, ordförande 

Elisabeth Engstrand, sekreterare 

Marito Karlsson, kassör 

Leif Engström, vice ordförande 

Rolf Westman 

Joakim Möller 

Hans Kvick 

Ryszard Sliwinski 

 

§ 1  Mötets öppnande 

  Mötet öppnades kl 17.35. 

§ 2  Dagordning 

  Dagordningen godkändes. 

§ 3  Föregående protokoll 

  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4  Rapporter  

a) Bridgealliansen och Bridgens Hus 

- Under sommaren då Christina har semester har några pensionärer och 

Yuyian skött huset efter en lista över vad som skulle göras som Christina 

hade upprättat. Beslutades om ersättning till Yuyian på 1 000 kr. 

- I stället för att byta ut golven på toaletterna har Håkan Magnusson 

skurat golven rejält och det har blivit en förbättring. Leif ska försöka 

skrapa bort de svarta partierna som fortfarande sitter kvar vid 

vägghörnen. Om det inte är tillräckligt får nya beslut tas. 

- Leif har delegerat tillsyn av huset till Håkan Magnusson och Lars Bemvén. 

Mikael Magnusson har rengjort hela fläktsystemet. Han har även köpt in 

nya  filter.  Vart  tredje  år  ska  huset  OVK  besiktas  enligt  den  rådande 

regeln.  Leif  kontrollerar  med  Lars  Bemvén  vad  som  framgår  av 

protokollet  från 2014 och uppdaterar protokollet som  finns på väggen 

från 2011.  

- Från protokoll nr 2/17 återstår att med PBFU planera skötsel av huset och 

då förutom att ev byta ut toagolven ordna med sanering mot silverfisk. 



- Det  diskuterades  eventuell  samordning  med  kvarteret  Lärlingen  ang 

parkeringen och utebelysningen av den. Rolf kommer att kontaktas av 

föreståndare där. 

- Vid  starten av höstterminen,  råder det ny ordning vad gäller  café och 

tävlingsledning. Måndag kväll och torsdag förmiddag fortsätter Raymond 

och Lena med preliminärt till jul. Numera sköter Birgitta och Nettan (som 

sedan tidigare ansvarar för pensionärerna på måndagar) om tisdag kväll. 

Onsdag kväll ordnar Ping respektive Marito med fika och städning när de 

är tävlingsledare. Rolf köper in dricka och läsk som säljs för 10 kr. Köpen 

noteras på en lapp. 

- Christina fortsätter som tävlingsledare torsdag förmiddag under viss stöd 

av Rolf. Rolf ställer upp som jourspelare. 

- Ping är ny kontaktperson för Christina. 

- Christina  fyller  60  år  den  9  september  och  får  ett  kontantbelopp  i 

present. 

- Det kommer önskning  från  spelare att  rökare  ska helst  inte  röka nära 

ytterdörren så att rök inte kommer in i lokalen, särskilt under sommaren 

när ytterdörren står öppen. 

b) Vi avvaktar med att lägga in ny hemsida i BIT. 

c) UBF kommer lördagen den 9 september vid sitt årsmöte att överlämna 

förtjänsttecken till Ahto Uisk. Ping utses att representera UB. Marito och 

Hans kommer också att närvara. 

d) Ekonomin är OK; närmare redogörelse lämnas vid nästa möte. 

§ 5  Kommande tävlingsverksamhet 

a) Uppsalareserien har startat 28/9 resp. 29/9. Två lag från lägre div fick 

subventionerade spelavgifter. 

b) På onsdagskvällarna fortsätter Ping och Marito att vara tävlingsledare. 

c) Christina fortsätter sköta dagbridgen på torsdagar med Rolf som 

stödperson.  

d) Allsvenskan Div 4 spelas den 1/10, 22/10 och 26/11. UBF ansvarar. 

e) TK beslutar om kvalspel med DM Mixed par (final 9/12) samt DM lag (final 

18/2 och 3‐4/3 2018). 

§ 6  Uppsala Bridgefestival 16‐19 november 

a) Tävlingar 

- Svenska Cupen – finalerna sköts av SBF. 

- Uppsala Lagguld handhas av Linnea och Ryzsard. 

- Sidotävlingar sköts av Iwe och Ping. 

b) Mat och kaffe sköts av familjen Andersson ( Björn, Tommy och Eva). 

c) Städning och bricksamling ansvarar Rolf och Christina för. 



§ 7  Höstens kursverksamhet 

.  Det  blir  ingen  nybörjarkurs  f  n.  De  kursmöjligheter  som  finns  framgår  av 

hemsidan. 

§ 8  Medlemsutskick höst 

  Ping ordnar med medlemsutskick. 

§ 9  Ansvarslistan 

  Översyn av ansvarslistan förskjuts till nästa möte. 

§ 10  Övriga frågor 

Hans frågade i vilken utsträckning mat får lagas i köket. Svaret var att vi kan 

laga mat till oss i klubben men vid uthyrning och dylikt måste man ordna med 

catering. 

Rolf kommer att ta bort gamla foton på medlemmar. Frågan om 

utmärkelsenålar tas upp på nästa möte. 

Håkan Magnusson har tagit upp frågan om att utöka Uppsala BridgeAllians 

styrelse. Denna fråga bör tas upp av Alliansens styrelse. 

§ 11  Nästa möte 

  Nästa möte blir den 25 oktober kl 18.30. 

§ 12  Avslutning 

  Mötet avslutades kl 19.05. 

   

Vid protokollet      Justeras 

 

Elisabeth Engstrand      Ping Huang 


